
Informace z radnice 

 Podle plánu byla dokončena rekonstrukce chodníků v ulici Hradecká a také v parku B. 

Smetany, kde bylo navíc rozšířeno veřejné osvětlení. K úplné spokojenosti zbývá 

instalovat v parku B. Smetany 8 nových laviček, což je v plánu ještě do konce letošních 

prázdnin. 

 V minulém čísle zpravodaje jsem zmínil problémy s realizací rekonstrukce ulice Školní, 

jejíž předpokládané výdaje se vyšplhaly na 6 milionů korun. Díky výběrovému řízení se 

podařilo vysoutěžit cenu „jenom“ za 4,3 milionu korun, což je částka „jen“ o 200 tisíc 

vyšší, než byl původní předpoklad (v rozpočtu bylo plánováno 4,1 miliónu). Ze čtyř 

obdržených nabídek zvítězila nabídka Vlastimila Němce z Nové Vsi u Českých Budějovic, 

s nímž máme dobré zkušenosti z rekonstrukce ulice Podskalí. I přes časový skluz 

s vyřízením administrativních formalit nutných pro zahájení stavby věřím, že se akci 

podaří dokončit podle plánu, tj. do konce letošního srpna. 

 V pondělí 22. června proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavby dětského hřiště na 

sídlišti u Teba. Zklamáním pro mě byl počet obdržených nabídek, celkem jsme obdrželi 

jenom dvě. Předpokládané výdaje 870 tisíc korun se výběrovým řízením podařilo snížit o 

50 tisíc. Pozitivní je, že téměř polovina nákladů bude hrazena z dotace Ministerstva pro 

místní rozvoj. Hřiště plánujeme dokončit letos v srpnu. 

 Na dětském hřišti Na Hliněnce probíhají dokončovací práce. Byly instalovány dopadové 

plochy kolem herních prvků a zbývá vybudovat oplocení, což je v plánu do konce 

letošních prázdnin. Uvítal bych více kulturního chování uživatelů hřiště. Často je zde 

značný nepořádek a vhodné není ani volné pobíhání psů po areálu hřiště. 

 Byla dokončena první etapa obnovy svítidel veřejného osvětlení, která si vyžádala 

náklady ve výši 500 tisíc korun. Celková obnova svítidel proběhne ve třech ročních 

etapách. Cílem je snížení spotřeby elektřiny na polovinu a tím i šetření našeho životního 

prostředí. I přes nespokojenost některých občanů musím konstatovat, že výsledkem 

provedeného auditu veřejného osvětlení bylo zjištění, že svítíme značně nadstandardně, 

čemuž odpovídají i roční výdaje za elektřinu 350 tisíc korun. Některé „úsporné“ obce od 

půlnoci veřejné osvětlení vypínají, touto cestou však rozhodně jít nehodláme. 

 Na dobu letních prázdnin je naplánována výměna oken městského úřadu, která si vyžádá 

výdaje ve výši 740 tisíc korun. Očekávaným výsledkem je kromě zlepšení vzhledu budovy 

i dosažení úspor za vytápění. 
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